

Act in relation to cigarette advertising, met at 11:10 o'clock a.m. this day, in room 269 West Block, the Chairman, Ken James, presiding.

Members of the Committee present: Bud Bradley, W. Paul McCrossan, Lynn McDonald, Jack Scowen and Monique Tardif.

Witnesses: From the Department of National Health and Welfare: Neil Collishaw, Chief, Tobacco Products Unit, Bureau of Chemical Hazards. *From the Department of Labour:* Henry Nur, Acting Director General, Occupational Safety and Health; Albert Pighin, Chief, Technical Services, Occupational Safety and Health; Baily Seshagiri, Industrial Hygiene Engineer, Technical Services, Occupational Safety and Health.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Friday, May 29, 1987, concerning Bill C-204, An Act to regulate smoking in the federal workplace and on common carriers and to amend the Hazardous Products Act in relation to cigarette advertising. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, June 16, 1987, Issue No. 1.*)

Neil Collishaw made a statement and answered questions.

Henry Nur made a statement and, with Albert Pighin and Baily Seshagiri, answered questions.

At 1:32 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

FRIDAY, JUNE 26, 1987
(3)

The Legislative Committee on Bill C-204, An Act to regulate smoking in the federal workplace and on common carriers and to amend the Hazardous Products Act in relation to cigarette advertising, met at 9:11 o'clock a.m. this day, in room 269 West Block, the Chairman, Ken James, presiding.

Members of the Committee present: Bud Bradley, Sheila Copps, W. Paul McCrossan, Lynn McDonald and Jack Scowen.

Witnesses: From the Treasury Board: Gerry Capello, Deputy Secretary, Administrative Policy Branch; L.M. Tenace, Deputy Secretary, Staff Relations Branch; Helen McGurrin, Head, Health Services and Programs, Occupational Safety and Health Group, Personnel Policy Branch. *From the Department of Public Works:* John M. Dunphy, Assistant Deputy Minister (Accommodation).

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Friday, May 29, 1987, concerning Bill C-204, An Act to regulate smoking in the federal workplace and on common carriers and to amend the Hazardous Products Act in relation to cigarette advertising. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, June 16, 1987, Issue No. 1.*)

Loi sur les produits dangereux en ce qui concerne la publicité des cigarettes, se réunit, aujourd'hui à 11 h 10, dans la pièce 269 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Ken James, (*président*).

Membres du Comité présents: Bud Bradley, W. Paul McCrossan, Lynn McDonald, Jack Scowen et Monique Tardif.

Témoins: Du ministère de la Santé nationale et du Bien-être social: Neil Collishaw, chef, Unité des produits de tabac, Bureau des dangers des produits chimiques. *Du ministère du Travail:* Henry Nur, directeur général intérimaire, Sécurité et hygiène au travail; Albert Pighin, chef, Services techniques, Sécurité et hygiène au travail; Baily Seshagiri, ingénieur en hygiène industrielle, Services techniques, Sécurité et hygiène au travail.

Le Comité continue d'étudier son ordre de renvoi du vendredi 29 mai 1987 relatif au projet de loi C-204, Loi régissant l'usage du tabac dans les lieux de travail fédéraux et les véhicules de transport en commun et modifiant la Loi sur les produits dangereux en ce qui concerne la publicité des cigarettes. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du mardi 16 juin 1987, fascicule n° 1.*)

Neil Collishaw fait une déclaration et répond aux questions.

Henry Nur fait une déclaration, puis lui-même, Albert Pighin et Baily Seshagiri répondent aux questions.

À 13 h 32, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE VENDREDI 26 JUIN 1987
(3)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-204, Loi régissant l'usage du tabac dans les lieux de travail fédéraux et les véhicules de transport en commun et modifiant la Loi sur les produits dangereux en ce qui concerne la publicité des cigarettes, se réunit, aujourd'hui à 9 h 11, dans la pièce 269 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Ken James, (*président*).

Membres du Comité présents: Bub Bradley, Sheila Copps, W. Paul McCrossan, Lynn McDonald et Jack Scowen.

Témoins: Du Conseil du Trésor: Gerry Capello, sous-secrétaire, Direction de la politique administrative; L.M. Tenace, sous-secrétaire, Direction des relations de travail; Helen McGurrin, chef, Services et programmes de santé, Groupe de la sécurité et de la santé au travail, Direction de la politique du personnel. *Du ministère des Travaux publics:* John M. Dunphy, sous-ministre adjoint (Logement).

Le Comité continue d'étudier son ordre de renvoi du vendredi 29 mai 1987 concernant le projet de loi C-204, Loi régissant l'usage du tabac dans les lieux de travail fédéraux et les véhicules de transport en commun et modifiant la Loi sur les produits dangereux en ce qui concerne la publicité des cigarettes. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du mardi 16 juin 1987, fascicule n° 1.*)